

NEW
NOUVEAU



Created for and with a Police Academy, the **NANUK 950 15 Up Pistol Case** provides secure storage for up to 15 full-frame handguns with trigger locks and 15 magazines. This hard case fits all pistols with barrel lengths up to 5", and meets the storage standards and regulations for Firearms. Designed for law enforcement agencies, military, shooting instructors, shooting clubs and schools, industry representatives, consultants and gun dealers, collectors/enthusiasts, this case features semi-rigid and highly-resistant, closed cell Synergy® PEF foam for long term performance. The **NANUK 950 15 Up Pistol Case** has a lifetime guarantee and is waterproof, dustproof and indestructible. It will also accept 1911 style handguns and accommodate the weapons with their trigger locks in place. With two (2) reinforced eyelets to accommodate locks, you can organize, protect and carry your handguns with confidence. Our smooth ball-bearing-sealed polyurethane wheels and our 2-stage retractable handle makes transportation easy and convenient. A TSA retro-fit latch kit is easy to install and adds an extra measure of security when traveling.

Créé pour et avec une école de police, la NANUK 950 15 Up Pistol Case offre un stockage sécurisé pour jusqu'à 15 armes de poing plein format avec serrures à gâchette et 15 chargeurs. Cette mallette rigide convient à tous les pistolets d'une longueur de canon allant jusqu'à 5" et répond aux normes et réglementations de stockage pour les armes à feu. Conçue pour les forces de l'ordre, les militaires, les instructeurs de tir, les clubs de tir et les écoles, les représentants de l'industrie, les consultants et les marchands d'armes à feu, les collectionneurs / les amateurs, cette mallette est en mousse Synergy® PEF à alvéoles fermées semi-rigide et hautement résistante pour des performances à long terme. La mallette NANUK 950 15 Up est garantie à vie et est étanche à l'eau, à la poussière et indestructible. Les armes de poing de style 1911 et accueillent les armes avec leurs serrures à gâchette en place. Avec deux (2) œillets renforcés pour accueillir les serrures, vous pouvez organiser, protéger et transporter. Nos roues en polyuréthane à roulement à billes étanches et notre poignée rétractable à 2 niveaux rendent le transport facile et pratique. Un kit de verrouillage rétro-ajusté TSA est facile à installer et à ajouter dans une mesure de sécurité supplémentaire lors de vos déplacements.

Specifications | Spécifications

Interior dimensions Dimensions intérieures	L20.5" x W15.3" x H10.1" L521mm x W389mm x H257mm
Exterior dimensions Dimensions extérieures	L22.8" x W18.3" x H11.7" L579mm x W465mm x H297mm
Weight (empty) Poids (vide)	17.55 lbs 7.96 kg



The **NANUK™** Advantage | L'avantage **NANUK™**



POWERCLAW
Superior Latching System
Système de verrouillage



WATERPROOF
IP67 Rated
Imperméable classé IP 67



INDESTRUCTIBLE
NK-7 Resin
Résine NK-7 indestructible et légère



CERTIFICATIONS
Laboratory Tested
Testé en laboratoire



LIFETIME
Warranty
Garantie à vie

Standard Features

Caractéristiques

- 1 - Powerclaw Superior Latching System
Système de fermeture Powerclaw
- 2 - Waterproof IP67 Rated
Norme d'étanchéité IP67
- 3 - Indestructible NK-7 Resin
Résine NK-7 indestructible
- 4 - Reinforced metal padlock holes
Oeillet de cadenas métalliques renforcés
- 5 - Stackable
Empilable
- 6 - Soft grip handle
Poignée avec prise souple
- 7 - Automatic pressure release valve
Valve d'équilibrage automatique de la pression
- 8 - Integrated lid stay
Couvercle à cran de retenue
- 9 - Removable lid
Couvercle retirable
- 10 - 100% Stainless Steel Hardware
Quincaillerie en acier inoxydable à 100%
- 11 - Lifetime Guarantee
Garantie à vie conditionnelle



Available Colors | Spécifications



Black Noir | Graphite Graphite | Olive Olive | Orange Orange | Silver Argent | Yellow Jaune

UPC Code Code UPC	Item Number No. Item	Description Description
666365019349	950S-080BK-0A0-17085	Nanuk Case w/foam insert for 15UP - Black
666365019363	950S-080OR-0A0-17085	Nanuk Case w/foam insert for 15UP - Orange
666365019370	950S-080YL-0A0-17085	Nanuk Case w/foam insert for 15UP - Yellow
666365019394	950S-080OL-0A0-17085	Nanuk Case w/foam insert for 15UP - Olive
666365019400	950S-080GP-0A0-17085	Nanuk Case w/foam insert for 15UP - Graphite
666365019332	950-FOAM_15UP	Customized foam insert (950) for 15UP